
Oorspronkelijke vraag:  

 

Geachte mevrouw van Driel,  

 

In NRC Handelsblad stond deze week het volgende te lezen: (…) “Baggeraar en maritiem dienstverlener Boskalis overweegt 

om zijn statutaire zetel te verplaatsen van Nederland naar Abu Dhabi. Maar dit betekent nog niet dat het hoofdkantoor uit 

Nederland verdwijnt, zei bestuursvoorzitter Peter Berdowski donderdag in een toelichting op de jaarcijfers. „De hele 

discussie over waar de zetel zou moeten zijn loopt nog. We zijn nu aan het evalueren, in de loop van het jaar willen we 

hierover een conclusie trekken. Maar het is meer een zeteldiscussie dan een kantoordiscussie”, benadrukt Berdowski. De 

overweging om de juridische zetel uit Nederland weg te halen, hangt volgens de topman samen met het „verslechterde 

ondernemersklimaat” voor bedrijven zoals Boskalis.” (…) Onze vragen naar aanleiding van dit nieuwsbericht zijn of dit 

mogelijk toch gevolgen heeft voor (de aanwezigheid en de werkgelegenheid in) Papendrecht en zo ja van welke omvang 

(indicatie)?  

 

Valt ook te verwachten dat het eventuele vertrek een negatieve impact zal (kunnen) hebben op de maritieme topregio 

(Smart Delta Drechtsteden)? Het zou fijn zijn als u de gemeenteraad hierover een beetje op de hoogte zou kunnen houden. 

Wij danken u voor de beantwoording. Met vriendelijke groet, Namens de fractie van OP 

 

Antwoord:  

 

Geachte heer Lammers, 

 

Dank voor de namens de fractie van Onafhankelijk Papendrecht gestelde technische vragen met betrekking tot de 

berichtgeving rondom baggerbedrijf Boskalis.  

 

U vraagt of het verplaatsen van de statutaire zetel wellicht toch invloed kan hebben op de werkgelegenheid in Papendrecht.  

Daarover kunnen wij vooralsnog geen duidelijkheid verschaffen maar vanuit Boskalis hebben wij geen signalen ontvangen 

dat op korte of middellange termijn lokale werkgelegenheid verloren gaat.  

 

U vraagt ook of een eventueel vertrek negatieve impact zal (kunnen) hebben op Smart Delta Drechtsteden als maritieme 

topregio. Ook in dit geval zijn de gevolgen onbekend. Wat voor gevolgen dit in verschillende scenario’s zal kunnen hebben is 

dermate speculatief en variërend qua effecten dat wij op die vraag niet vooruit kunnen lopen. De gemeente baseert zich op 

gesprekken die met het bedrijf gevoerd worden. Op basis van de inhoud van die bestuurlijke contacten is van een volledig 

fysiek vertrek van Boskalis uit Nederland tot op heden geen sprake. Ook over het verplaatsen van de statutaire zetel is nog 

geen besluit genomen.   

 

Hopende u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.  

 

 


